

Datum	22/10/2015
Tijdstip	18.00
Locatie	Campus Diepenbeek - E139
Aanwezig	Frank Bax, Gerry Benaets, Pieter-Jan Dirkx, Dorien Eerdeken, Siege Geerinck, Valéry Frederix, Michael Hayen, Laurens Kempeneers, Jurn Krux, Roel Lambrechts, Glenda Molenberghs, Arne Nys, Tobias Proost, Raymond Schoeman
Verontschuldigd	Marlies Aerts (volmacht aan Tobias Proost of Jurn Krux), Ruben Degeling (volmacht aan Pieter-Jan Dirkx), Axel Faes (volmacht aan Jurn Krux), Jorn Geutjens, Mathijs Kaminski (volmacht aan Jurn Krux), Hanne Loyens (volmacht aan Jurn Krux), Eva Taverna, Marion Wittenberg
Afwezig	/
Verslagnemer	Roel Lambrechts
Voorzitter	Frank Bax

1 Goedkeuringen en opvolging

1.1 Goedkeuring en opvolging verslag 8/10/2015

Opvolging:

De opmerking in verband met inzagemomenten van de herexamens van rechten wordt opgehelderd. Voor studenten die niet naar het inzagemoment net na het herexamen kunnen komen zal er ad hoc een regeling worden gemaakt zodat zij alsnog hun examen zouden kunnen inkijken. Deze studenten hebben wel een geldige reden nodig om afwezig te zijn op het eerste inzagemoment. Voor de overige studenten, die niet naar het inzagemoment na de herexamens kunnen komen, maar daarvoor geen geldige reden hebben (op vakantie,... enz) wordt er bijkomend een inzagemoment voorzien aan het begin van het desbetreffende vak doorheen het jaar.

In verband met de nota rond het alcohol- en drugsbeleid: de nota volgt niet volledig het standpunt van de universiteit en zal dan ook herbekeken worden. De nota is ook van de agenda van de RvS gehaald.

Filmavond is in orde, met dank aan de communicatieverantwoordelijke.

De vraag om de minimumfaciliteiten uit te breiden is gebeurd. Dit is opgenomen in de nota rond de minimumfaciliteiten.

Jurn zal dit opvolgen op het bureau van 3 november.

De mappen staan nu in de bibliotheek tegen de muur op een rek. Er mag nog wat bekendheid rond komen.

Iemand maakt een foto wanneer het rek vol mappen staat en stuurt de foto door naar de communicatieverantwoordelijke die deze dan op de facebookpagina te plaatsen.

De mail over de microfoons in de aula's is verstuurd, maar er is nog geen antwoord gekomen.

Het verslag wordt goedgekeurd.

2 Studentenraad

2.1 Invulling mandaten

2.1.1 Medewerker GLW

Siege wordt unaniem verkozen tot medewerker.

2.1.2 Medewerker REC

Eva is niet aanwezig en dus zal dit op de volgende AV besproken worden.

2.2 Goedkeuring begroting 2015 – 2016

De financieel beheerder overloopt de begroting opgesteld voor dit jaar. Ondanks dat nergens staat vermeld dat deze formeel goedgekeurd moet worden, hechten we belang aan het feit dat de AV hiermee akkoord gaat.

De begroting wordt goedgekeurd, met dank aan de financiële beheerder.

2.3 Werkgroep Bekendmaking StuRa

De werkgroep heeft een aantal voorstellen gedaan om StuRa meer bekend te maken onder de studenten, alsook meer studenten actief binnen StuRa te laten participeren.

De activiteiten worden stuk voor stuk uitgelegd en becommentarieerd door de AV.

1) Humans of UHasselt: een aantal StuRa-leden zal gaan rondlopen met een camera en mensen aanspreken om enkele verhalen en quotes te verzamelen. Die komen dan, samen met een foto op Facebook terecht. Het is niet de bedoeling om de naam erbij te zetten. Deze actie gaat van start rond februari aangezien hier redelijk wat tijd naar toe moet gaan.

De AV keurt het voorstel goed.

2) Delen van evenementen van, zowel klassieke als alternatieve, verenigingen op facebook, in ruil delen zij berichten van ons. Het is de bedoeling om cultuur gerelateerde zaken te delen en niet bijvoorbeeld TD's, cantussen en fakbars. Op deze manier kan de facebookpagina wat actiever worden.

De AV keurt het voorstel goed.

De verenigingscoördinator zal hier voor zorgen.

3) Like-actie: post-its aan mensen uitdelen in ruil voor likes op facebook.

De AV keurt het voorstel goed

4) QR-code actie: QR-codes random te verspreiden zonder uitleg die doorverwijzen naar pagina's gelinkt aan ons. Eventueel kan er zelfs een wedstrijd van gemaakt worden.

Er rijst een vraag hoe zo een actie over de beide campussen kan verspreid worden. Campus Hasselt is echter een beschermd gebouw en er mag dus niets aangeplakt worden.

Navragen bij de dienst MAT door Arne.

Daarnaast stelt er zich ook een probleem rond de faculteit IIW, deze zit immers in gebouwen van PXL

Hier zal nog verder over nagedacht worden.

De AV keurt het voorstel goed.

5) Neem je vriendje mee-dag: ieder lid van StuRa neemt minstens één persoon mee, bij voorkeur uit de eerste bachelor jaren, naar een activiteit van StuRa. Op deze manier kan er snel een groot aantal nieuwe personen gevonden worden die eventueel geïnteresseerd raken in StuRa.

Het voorstel wordt goedgekeurd door de AV.

6) StuRa-café: een container keigezellig inrichten en er een café op de campus van maken. Op deze kan er getoond worden dat er nood is aan een café en kan StuRa bekender gemaakt worden.

Er is geen raming gemaakt, maar het is wel de bedoeling dat dit rendabel is. Qua timing zou dit voor de verkiezingen vallen.

De AV keurt het voorstel onder voorbehoud goed.

7) StuRa galabal. Vroeger was er jaarlijks rond de kerstperiode een StuRa-galabal.

Dit moet natuurlijk wel opgebouwd en georganiseerd worden. Aangezien de deadline veel te kort zou vallen, wordt het voorstel niet goed gekeurd, maar wel meegenomen naar het volgende werkingsjaar.

8) Sinterklaas-actie: Zonder dat iemand het weet zullen een aantal StuRa-leden zich als Sinterklaas en zwarte pieten verkleden en de agora voorzien van snoepgoed. Een tijdje later komt dan een bericht op de Facebookpagina in de zin van "Heb je de StuRa-pieten gezien?"

De AV heeft enkele ideeën om het voorstel te verfijnen:

- In plaats van de Sint te laten rondlopen, kan er ook een Kerstman of Paashaas zijn;
- Snoepgoed kan ook uitgedeeld worden in de vorm van Post-its;
- In plaats van het te delen, of in combinatie met het delen, kunnen er ook stickers geplakt worden op hetgeen er uitgedeeld wordt;

Er komt een opmerking met de vraag of het niet teveel wordt, want twee weken later is er ook al de Kerstactie. De meerderheid ziet het echter niet als een probleem, het is natuurlijk ook niet verplicht om aan beide acties deel te nemen.

Het voorstel wordt goedgekeurd.

9) StuRa-vestjes week. De hele week draagt iedereen verplicht zijn StuRa-vestjes.

Er wordt opgemerkt dat dit ook gewoon at random kan gebeuren doorheen het hele academiejaar, op die manier is de actie wat meer gespreid en zijn we over een langere tijdsperiode zichtbaar.

Het voorstel wordt goedgekeurd door de AV.

2.4 Werkgroep Project Studentenparticipatie

De nota is intussen rondgestuurd en iedereen heeft de kans gehad om ze in te kijken.

De nota wordt goedgekeurd.

3 Onderwijs

3.1 Kwaliteitscontrole In Eigen Regie: Externe communicatie

De Instellingsreview vraagt van de universiteiten dat zij de kwaliteit van haar opleidingen zelfstandig kunnen controleren. Om dit mogelijk te maken werd door de Dienst Onderwijs de Nota Regie Onderwijskwaliteit (OW/4/2) opgesteld. Het gevolg van deze nieuwe manier van borging van de onderwijskwaliteit, is dat er geen 'objectieve' visitatierapporten voor heel Vlaanderen beschikbaar zullen zijn. Hierdoor vervalt een manier van communicatie rond de kwaliteit van de opleiding. Dit laat de volgende vraag rijzen:

"Hoe kan de instelling op een heldere, transparante wijze communiceren over de kwaliteit van haar opleidingen zonder dat dit in hoofdzaak een marketingmiddel wordt?"

Verschillende deelvragen om dit probleem aan te pakken zouden kunnen zijn:

"Wat moet de instelling communiceren? Moet dit alles zijn? Mag zij filteren, censureren?"

"Wie is de doelgroep? Studenten, docenten van middelbare scholen, ..."

"Via welk medium moet dit worden gedaan? De eigen website, een Vlaamse website,..."

De AV heeft er wel over nagedacht, maar heeft niet meteen antwoorden klaar. Er komen wel enkele vragen naar boven.

Zo is er de vraag waarom men niet wilt dat het een marketingmiddel wordt. Dit is in hoofdzaak zo omdat een marketingmiddel vaak enkel de goede dingen naar buiten laat komen, terwijl het duidelijk moet worden dat de universiteit zich constant verder ontwikkelt en niet rigide is. Minder goede zaken moet ook verspreid kunnen worden.

In een reactie op het antwoord van de vorige vraag, vraagt men zich af of waarom er dan niet gewoon de, lichtjes aangepaste, verslagen gepubliceerd worden. Het is immers de bedoeling om enigszins verbloemend om te gaan met negatievere punten.

De AV wordt bedankt voor haar input, de werkgroep Onderwijs zal hierop verder bouwen.

4 Student

4.1 Voorstel nieuwe indeling Aanvraag cultuursubsidie

Aangezien het huidige formulier voor het aanvragen van een cultuursubsidie niet overeenstemt met de voorwaarden die voldaan moeten zijn, wordt een nieuw formulier voorgesteld.

Enkele opmerkingen van de AV:

- Bij het open-facebook event zou er ook een link ingevoegd moeten kunnen worden;
- Er staat ook niets over een affiche of massamail, maar dat heeft StuRa normaal altijd gezien en het is sowieso aan ons om dit te controleren;
- Het budget mag wat meer gedetailleerd en uitgebreider zijn. Er mag echter ook niet overdreven worden.

Het voorbeeld komt online te staan zodat de AV het eens op de site kan evalueren.

De AV keurt de nieuwe versie goed.

Dorien past het formulier op de website aan.

4.2 Nota bewegwijzering campus Diepenbeek

De directeur facilitair beheer en ICT stelde ons de vraag om aan te geven op welke manier de bewegwijzering op campus Diepenbeek verbeterd kan worden. Hierrond werd een nota opgesteld.

De AV heeft nog enkele bijkomende voorstellen:

- Benamingen kunnen ook in het Engels geschreven worden;
- Namen voor aula's in combinatie met nummers;

- IIW heeft enkele problemen met het aangeven van lokalen in de uurroosters omwille van het feit dat er ook gebouwen bij vermeld staan. Het voorstel is om er onderstaande combinatie van te maken en deze consistent te gebruiken:

Vak – School – Lokaal

Gerry stuurt een voorbeeldje door naar Dorien.

Dorien stuurt de nota door naar de directeur facilitair beheer en ICT.

4.3 Ondersteuning alternatieve verenigingen

De beheerder en de vice-rector Onderwijs haalde aan dat veel bachelorstudenten hun master aan een andere instelling zouden doen onder meer omwille van het feit dat aan de U Hasselt (te) weinig extra-curriculaire activiteiten georganiseerd werden. De vraag wordt gesteld aan StuRa om te kijken of alternatieve verenigingen meer ondersteund moeten worden.

De AV denkt dat het niet echt aan de extra-curriculaire activiteiten van de verenigingen ligt, maar eerder aan het kotavontuur en het feit dat Leuven als studentenstad simpelweg een beter aanbod heeft. Daarnaast zijn er elders vaak ook meer masters, bijvoorbeeld in de opleidingen Rechten en Geneeskunde.

Michael en Dorien roepen de alternatieve verenigingen samen om hiernaar te polsen.

4.4 Visie campus Hasselt

De beheerder vroeg aan StuRa of wij een creatieve visie kunnen opstellen rond de indeling van campus Hasselt van zodra de faculteit BEW hiernaar verhuist zal zijn. Concreet gaat het over wat er zou kunnen gebeuren met het restaurant, een cosy corner, een campusboekhandel, ... Ook hiervoor zal een werkgroep worden opgericht.

Er zal een Werkgroep opgericht worden met het idee om creatief te denken over campus Hasselt van zodra de faculteit BEW hierom komt vragen. De AV wenst ook uitdrukkelijk om niet alleen BEW studenten te betrekken maar ook zeker studenten van ARK. Daarnaast is het ook een goed idee om ook REC studenten te betrekken aangezien zij nog maar pas in een nieuw gebouw zijn ingetrokken.

Valérie, Pieter-Jan, Michael, Jurn, Dorien, Frank en Roel zullen in deze werkgroep zitten.

Dorien roept de WG samen.

4.5 Inzamelacties vluchtelingen

De universiteit gaat een actieplan opstellen om inzamelacties te organiseren voor de vluchtelingen. Ook de verenigingen wordt gevraagd mee te helpen.

De AV wordt gevraagd om de eerste week van december vrijhouden.

Michael zal de actie coördineren, gezien zijn hoedanigheid als verenigingscoördinator.

4.6 Verlichting fietspad Hasselt-Diepenbeek

De Universiteit Hasselt zou graag een brief opstellen naar het AWV in verband met het fietspad tussen Hasselt en Diepenbeek. Hiervoor vraagt zij input aan StuRa. Een idee is om een petitie op te starten om een beter verlicht fietspad te eisen.

Er wordt gemeld dat ook het stuk aan Ginderoverstraat beter kan. Verder is er een mail van IMOB binnen gekomen die vraagt naar voorbeelden met foto's van mankementen of verbeterpunten.

De AV gaat akkoord met het opstellen van een petitie.

Dorien start een petitie op op de stura-website.

5 Varia

5.1 Mededelingen

- Er zit iemand bij Informatica die een code heeft geschreven om makkelijk lessenroosters samen te stellen. Voor GIT-studenten zou dit zeer handig zijn en er kunnen ook bijvoorbeeld alle activiteiten van verenigingen in geplaatst worden. Nu is het voorstel om eens te gaan luisteren of die persoon de code als opensource-code wilt uitgeven.

De AV gaat akkoord.

Frank zal dit opvolgen.

- De faculteitscoördinatoren hebben de powerpoint ontvangen met betrekking tot de FPC-vergaderingen. Zij mogen dan ook met de studentenafgevaardigden een vergadering plannen;

- 28 oktober is er een VVS-vergadering: Arne en Michael zullen deelnemen;

- 24 oktober is er een VVS-werkgroep: Frank en Valéry gaan hier naartoe;

- Bestuursleden voor studentenraden en vooral VVS vinden is vaak heel moeilijk, nu gaan er vanuit andere universiteiten (UGent en UAntwerpen) stemmen op om meer waardering voor besturen te krijgen en daarom een bestuursjaar in te voeren. Een bestuursjaar betekent dat de student zijn studieduur mag verlengen om zich als bestuurslid in te zetten. Op die manier wordt de belasting van de student beter gespreid aangezien er veel tijd kruipt in het bestuur zijn.

De AV is het eens met het punt over waardering: VVS moet meer gewaardeerd worden. Bij het bestuursjaar zijn er wel enkele bedenkingen: de student zal dan een half jaar langer moeten studeren wat dan voor een afschrikkende effect kan zorgen.

Het punt rond het bestuursjaar levert veel discussie op en zal verder besproken worden in de werkgroep Studentenparticipatie.

Het akkoord over de waardering zal alvast naar UGent en UAntwerpen worden teruggekoppeld.

- Overlast. Er is samengezeten met campusflik, Elfi. Er zijn effectief meer klachten dan vorig jaar. Op dit moment is er ook geen praeses die zegt "tot hier en niet verder". Er zijn nu ook een aantal studentenverenigingen die moeilijk doen. Er moet iemand komen die hen in de hand kan houden en die naar Elfi toe een aanspreekpunt kan zijn.

Er zal komende week een Praesesraad plaatsvinden waar dit ook op besproken zal worden.

- Veto. Veto heeft een artikel geschreven over de relatie tussen UHasselt en KULeuven omtrent de faculteit BEW. Hier staan echter enkele fouten in. Zo is bijvoorbeeld de samenwerking volledig anders dan Tomas More met KUL. Het artikel is eigenlijk redelijk belachelijk. IIW heeft geen rechtstreekse connectie met KULeuven.

- Evaluatievergaderingen BEW: er zullen geen broodjes niet meer voorzien worden tijdens de evaluatievergaderingen. De studenten worden echter wel rond het middaguur uitgenodigd en dan kan het eigenlijk niet dat er geen broodjes voorzien worden.

Roel zorgt hiervoor op de faculteitsraad.

- De communicatie-verantwoordelijk stelt een uniforme mail-handtekening voor aan de StuRa-leden.

De AV is akkoord met het ontwerp.

Arne personaliseert voor iedereen een handtekening.

- Er kwam een vraag vanuit CAD of de tablet toelage nog te verantwoorden is en of de studenten het nog gebruiken. De AV is van mening dat er nog steeds veel tablets in de aula's gebruikt worden en dat er misschien duidelijk gemeld mag worden aan studenten dat er een toelage voor bestaat.

- Er is met het CID samengezeten aangezien het internet momenteel niet goed werkt in de UHasselt. Het probleem is niet de bandbreedte, maar wel dat de routers vol zitten met IP-adressen. De aanbesteding voor nieuwe apparaten is wel verstuurd, maar zal nog even op zich laten wachten. Er is nu voorgesteld om het aantal apparaten per account terug te brengen tot 2, momenteel staat dit op 3,5 toestellen per persoon. Dit betekent concreet dat een persoon de wifi van een ander toestel zal moeten uitschakelen als hij of zij met een derde toestel connectie wilt maken tot het internet.

De AV gaat akkoord met dit voorstel.

Dorien plaatst het WiFi-formulier terug online om de problemen in kaart te brengen.

- Eetcommissie, enkele opmerkingen:

- Er hangen nog geen bordjes met "Warm" en "Koud" boven de ingangen van het restaurant.
- Er wordt ook gevraagd naar een betere spreiding van de uurroosters, hoewel dit nu al gebeurt.
- Fruit wordt te duur bevonden.
- Het proefproject rond 's avonds eten is afgelopen, maar er loopt altijd relatief veel volk rond om te eten 's avonds. Het project is volgens de AV dus positief en het aanbod mag zelfs uitgebreid worden.
- Er zijn geen panini's met mozzarella en tomaat.

- Groentjes en patatten mogen bijgehaald worden, bij pasta mag dit niet, dit is een vaste portie.
- Er wordt gevraagd om water hoger zetten in de frigo want dit is altijd leeg en het is vervelend om zo ver te bukken als je nog wat vast hebt. Warme blikjes worden bij het bijvullen ook best achterin de frigo geplaatst en koude vooraan.
- Wat betreft het aanbod mag er aangeduid worden of iets halal of vegetarisch of glutenvrij is. Het is niet de bedoeling om het aanbod uit te breiden, wel om informatie te verschaffen. Eventueel kan er een petitie onder studenten worden opgestart.
- Op campus Hasselt worden geen problemen of opmerkingen gemeld.

- De eerste lijst van de leden die voortgekomen zijn uit de OMT-werving is doorgestuurd.

De faculteitscoördinatoren sturen een mail naar de voorzitters van de OMT's die problematisch zijn (maximaal 1 student in het OMT).

5.2 Rondvraag

- Nederlands is qua interpretatie moeilijk te begrijpen op examens voor mensen die niet Nederlands als moedertaal hebben. Er kan echter weinig rond geëist worden aangezien het Nederlandse opleiding betreffen. Er kan wel aan de professoren gevraagd worden om meer verdraagzaam te zijn;

Jurn brengt dit punt aan op het BOWR van 3/11

- Op de website bij cultuur staat er een verwijzing naar een bijlage, maar er staat geen bijlage bij;
- De foto's van de website zijn verouderd.

Frank regelt een moment om foto's te nemen van alle leden.

- Schermen kunnen ook worden ingesteld om ook ludieke foto's af te beelden. Bijvoorbeeld 's morgens een student met het hoofd op bank.

Michael, Arne en Dorien zullen dit bekijken.

- De foto's van StuRa staan op de schermen van UHasselt. Het is niet zeker dat ze ook in de gebouwen waar IIW komt worden afgebeeld.
- Wanneer men zondag terugkomt naar kot, rijdt de laatste bus naar Hasselt om 8u en pas vanaf 10u is er de taxi. Dit zorgt voor veel problemen ook omdat de bus altijd overvol zit. Is er een mogelijkheid om meerdere bussen of grotere bussen in te leggen?

Dorien vraagt dit na.

- De Campushopper werkt niet goed. De informatie op de bus zelf staat vaak ook verkeerd, wat natuurlijk zeer vervelend is als de bus plots de andere kant op rijdt.